
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

Haber-Yorum 

El Mevasi Katliamı, Müslüman Orduları Harekete Geçmeye Teşvik 
Etmelidir! 

 

Haber:  

Gazze’deki hükümet medya ofisi, “İsrail ordusunun” Gazze Şeridi’nin 
güneyinde Han Yunus’taki El Mevasi bölgesindeki yerinden edilmiş insanların 
çadırlarını hedef almasının ardından işlediği katliamda 100’den fazla kişinin 
şehit olduğunu ve yaralandığını duyurdu. (El Cezire) 

 

Yorum:  

Bu, Yahudi varlığının Gazze’de gerçekleştirdiği ilk katliam değildir; ama ne 
Müslüman ülkelerin başındaki yöneticilerden ne de Filistin’e komşu ülkelerin 
yöneticilerinden biri harekete geçmediği gibi Müslüman ordulardan herhangi biri 
de Yahudi varlığını ortadan kaldırmak için harekete geçmedi!  

Niçin ey ordu subayları? Yöneticilerinizden ve başkanlarınızdan, Allahu 
Teala’dan korktuğunuzdan daha mı çok korkuyorsunuz? İçinizden hiçbiri, askeri 
emirler ve askeri emirlere itaat etme bahanesiyle, Allah katında ve insanlar 
önünde mazur görüleceğini sanmasın; çünkü Allah Subhanehu ve Teala’ya 
itaat etmek, her türlü itaatin önünde olup yaratıcıya isyanda kula itaat yoktur.  

Sizlerin Allah yolunda cihad edip savaşmaya ne kadar özlem duyduğunuzu 
ve çoğunuzun maruz kaldığı kısıtlamalardan hoşnut olmadığını bizler de 
insanlar da biliyor; ancak bunların hiçbiri bir mazeret değildir; bunun bir mazeret 
olacağını düşünenlerin durumu, şöyle diyenlerin durumu gibi olacaktır: وَقَالوُا رَبَّنَا    
السَّبيِلََ   فَأضََلُّونَا  وَكُبرََاءنَا  سَادَتنََا  أطََعْنَا   Ey Rabbimiz! Biz reislerimize ve“ إِنَّا 
büyüklerimize uyduk da onlar bizi yoldan saptırdılar, derler.” [Ahzab 67] 
Veya efendilerinin kendilerinden uzaklaşlamaya çalıştığı ancak kendilerinin 
onlardan uzaklaşamadığı kimselerin durumu gibi olacaktır:   َلَنا لَوْ أنََّ  وَقَالَ الَّذِينَ اتَّبعَوُاْ 

هُ  وَمَا  عَليَْهِمْ  حَسَرَاتٍ  أعَْمَالهَُمْ  اللهُ  يرُِيهِمُ  كَذلَِكَ  مِنَّا  ؤُواْ  تبَرََّ كَمَا  مِنْهُمْ  أَ  فَنَتبَرََّ ةً  النَّارِ كَرَّ مِنَ  بخَِارِجِينَ  م   
“(Kötülere) uyanlar şöyle derler: Ah, keşke bir daha dünyaya geri gitmemiz 
mümkün olsaydı da, şimdi onların bizden uzaklaştıkları gibi biz de 
onlardan uzaklaşsaydık! Böylece Allah onlara, işlerini, pişmanlık ve 
üzüntü kaynağı olarak gösterir ve onlar artık ateşten çıkamazlar.” 
[Bakara167] Bu yüzden kendi işinize bakın; zira bu dünya fani olup size hiçbir 
fayda sağlamayacak ve mutlaka öleceksiniz; o halde ölümünüz, Allah’ın rızası 
yolunda şehit olarak şerefli ve onurlu bir ölüm olsun. O halde kararınızı verin ve 
yardım etmek için gizlilik içinde aranızda istişarede bulunun; eğer Allah 
Subhanehu ve Teala’nın rızası yolunda yürürseniz O sizi başarıya 
ulaştıracaktır.  
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